

أخبار العلاقات الثقافية شهر ابريل ٢٠١٧

- ١- حضور الدكتور ءسلوي مصطفى شحاته مؤتمر في الفترة من ٢٧-٢٩ يونيو ٢٠١٧ بالمملكة المتحدة
- ٢- حضور (١) د. / احمد إبراهيم أبو المعاطي (٢) د. / ماهر مصطفى العبد ورشة عمل ببولندا في الفترة من ٢٠١٧/٤/٢٠ حتى ٢٠١٧/٥/٥ والممولة من الاتحاد الأوروبي
- ٣) ترشيح أ.د/ فتحي محفوظ
د. / احمد علس الشافعي
للسفر علي برنامج تعاون بين جمهورية مصر العربية ودوله الإمارات
- ٤) ترشيح د. / احمد علس الشافعي للسفر علي برنامج تعاون بين مصر والبحرين
- ٥) ترشيح الدكتور/ عصام يسري العزب لإعداد تقارير متابعة باللغة الانجليزية والفرنسية تنفيذًا لتوصية ١٩٧٤ للمنشغلين بالبحث العلمي

News Cultural Relations Month April 2017

1) Dr. Salwa Mustafa Shehata attended a conference in the United Kingdom from 27-29 June 2017

2) Attendance 1) Dr. / Ahmed Ibrahim Abu Al-Maati 2) Dr. Maher Mustafa Al-Abd Workshop in Poland from 20/4/2017 to 5/5/2017 funded by the European Union

3) The candidacy of Prof. Dr. Fathi Mahfouz Dr. Ahmed Abbas El-Shafei To travel on a program of cooperation between Egypt and the United Arab Emirates

4) Nomination of Dr. Ahmed Abbas El Shafei to travel on a program of cooperation between Egypt and Bahrain

5) Nomination of Dr. Issam Yousry Al-Azab for the preparation of follow-up reports in English and French in accordance with the 1974 Recommendation for those engaged in scientific research